
Rapport fra 2. og 3. dag i Tromsø 
 
Det kom tidlig en beklagelse fra Bergen Døvesenter om ordbruken da de truet med å melde seg ut av 
Norges Døveforbund fredag om det ble navneendring. (Se referat fra fredag) 
Forslaget om at døveforeningene må samarbeide med andre aktører ble vedtatt. Det for å unngå at 
det ble for mange møteplasser og vi er ikke så mange at vi kan være med på alle.  
Telemark døveforening  hadde kommet med et forslag om Telefonselgere, og hva en kunne gjøre for 
å slippe  slikt. Dette er en sak som ikke bare gjelder døve men også hørende. Paal kunne informere 
om at departementet jobber med saken og satser på at det blir endringer på dette snart. 
Ringerike døveforening ønsket et ”ID‐kort hvor det kunne stå ”deaf”/”døv” på slik noen andre 
funksjonshemmede har.  For tidligere å få informasjon om av vedk er døv ved ulykke osv.  NDf jobber 
videre med saken. 
Bergen Døvesenter foreslo at NDF blir mer aktiv med å bruke utvalg for å fremme en rekke politiske 
saker. Dette kunne avlaste forbundet for mye arbeid i en vanskelig tid.  Saken overlates til NDF og ser 
på dette ved neste strategimøte i september. 
Bergen kom også med et ønske om mer åpenhet rundt forbundets arbeid. At referat fra styremøtene 
ble tilgjengelig på www.Deafnet.no.  Forbundsstyret var enig at dette måtte bli bedre og jobber med 
bedre tilgjengelighet til hjemmesiden, spesielt siden der medlemmer kan logge inn og få informasjon 
som ikke ligger åpent ute. 
Teater Manu må stimulere bedre for å få opp amatørteatervirksomheten i lokalforeningene.  
Bergen Døvesenter føler dette kun skjer i Oslo.  
Mira i Teater Manu oppfordret foreningene til å ta kontakt så ville de se på dette. Hun hadde ikke 
fått henvendelser om dette tidligere å mente er dårlig resursbruk å bare reise rundt og informere om 
interessen ikke var tilstede. 
Ringerike oppfordret til å trykke Døves Tidsskrift i punktskrift. Redaktør Helge var enig og skulle gjøre 
mer for at dette kunne gjennomføres.  
Lovkomiteen foreslo å avvikle Hedersmedaljekomiteen. De begrunnet det med at de ikke synes noe 
om å veie folk opp mot hverandre. De mener at mange andre burde fått, men som ikke får.  
Dette ble vedtatt med 37 for og 12 mot. Det finnes andre måter å hedre flinke folk på. Bl a 
kulturprisen, årets Ildsjel osv. 
Det kom forslag fra forbundsstyret om å endre Foreningsfondet til et nytt fond, Garantifondet.  
Dette er en sak som har dukket opp på mange landsmøter tidligere. NDF sentralt tar da ansvar for  
all landsmøte‐ og landsrådfinansering kun med en egenandel fra foreningene. 
Oslo var ikke fornøyd med den ordlyden da den ikke sa noe om hvor høy egenandelen kunne bli. De 
ville ha tilføyd at det alltid skal være kr. 500 000 i fondet som øremerkes til foreningenes deltagelse 
på landsmøter. 
Lovforslagene ble utsatt til neste landsmøte. 
Budsjettet for 2010 ble lagt frem med inntekt på kr. 10,1 mill og utgift på 9,8 mill. 
De mente nå at de har tatt de nødvendige grep for å få slutt på store underskudd i regnskapene. 
Kontingenten for neste år blir følgende: 
Enkeltmedlem   kr. 450  
trygdede  kr. 350 
0‐12 år  kr. 100 
13‐26 år  kr. 350 
Familiemedlem   kr. 1000 (2 voksne og to barn under 12 år) 
Om valgene kan dere lese på www.deafnet.no. 
Hedersmeldaljekomiteen hadde 2 kandidater denne gang. Dere kan lese om det på www.deafnet.no 
også. 
 


